
 
 

 

Protokoll från Falu Bridgeklubbs årsmöte 2024-03-09 

 
 

 

1.     

Föredragningslistan godkändes. 

 

2. 

Till ordförande för mötet valdes Gunnar Tunkrans. 

 

3. 

Till sekreterare för mötet valdes Gunbritt Dalmanner. 

 

4. 

Till att justera dagens protokoll valdes Tomas Jansson och Lars Thuresson. 

 

5. 

Årsmötets behöriga utlysande godkändes. 

 

6. 

Verksamhetsberättelsen och revisionsberättelsen godkändes. 

 

7. 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

8. 

Något arvode utgår inte till styrelsens medlemmar. 

 

9. 

Klubbens styrelse fram till nästa årsmöte: 

Omval av klubbens ordförande Gunnar Tunkrans på 1 år. Annika Johansson, Efrem 

Cachrimanidis och Tomas Sundström sitter kvar som ordinarie ledamöter ytterligare 1 år. 

Omval av Maria Hols André som ordinarie ledamot på 2 år, inval av Fredrik Skoglund som 

ordinarie ledamot på 2 år, omval av Anna Martinsson som suppleant på 2 år samt inval av 

Ann Christin Cachrimanidou som suppleant på 2 år. 

 

10. 

Till revisorer valdes Mats Hamp och Beate Haslum-Nilsson för 1 år, båda omval.  Till 

revisorssuppleant valdes Siwan Vig. 

 

11. 

Valberedningen för nästa år består av Miro Bakrac och Lena Grönberg, båda omvalda. 

 

 



12. 

Ingen motion hade lämnats in. 

 

13. 

Diskussion om klubbens verksamhet och inriktning. 

 

Ordföranden lyfte olika funderingar inför kommande spelår. 

Skall vi satsa på prispengar som tidigare? Mötet var enigt om, att på något sätt 

uppmärksamma och stimulera deltagarna var positivt. Det behöver kanske inte nödvändigtvis  

vara penningpriser, utan att man kan t.ex. vinna gratisspel. Önskemål om olika spelformer 

uttrycktes av deltagarna; barometer, simultan, 4-manna, gröna hissen eller byte av partner. 

Mötet lämnade till styrelsen att bestämma. 

Marie Hols André efterlyste några, som är villiga att ställa upp och hjälpa till under  

sommarbridgen. Aktuella instruktioner finns. Ordföranden kommer att skicka ut ett mail och  

undersöka, vilka som är villiga att hjälpa till. 

Beate Haslum-Nilsson vill att vi begränsar deltagarantalet på söndagar till 10 bord.  

Joyce Fahlstad lägger in en spärr i systemet på hemsidan, så att det inte går att anmäla sig när 

10 bord är bokade. 

Priset för glass höjs till 10 kr (5 kr) för små och 15 kr (10kr) för stora. 

Klubben har fått en förfrågan från en ev. ny hyresgäst, som besöker oss under kommande 

vecka.  En klubb, som sysslar med Brädspel. 

 

 

14. 

Styrelsen har budgeterat ett underskott på drygt 8.000 kr. Om inga oförutsedda kostnader 

tillkommer, kan vi med detta underskott behålla medlemsavgiften oförändrad. 

 

15. 

Medlemsavgiften förblir oförändrad för nästkommande år. 

 

16. 

Några övriga frågor fanns inte. Ordförande delade därefter ut förtjänsttecken till 3 av 

mötesdeltagarna. 

 

 

………………………………………                          …………………………………….. 

Gunbritt Dalmanner, sekr.                                            Gunnar Tunkrans, ordf. 

 

Justeras: 

 

………………………………………                       ……………………………………. 

Tomas Jansson                                                              Lars Thuresson 


